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Hoolekogu koosoleku protokoll Nov’23 

 

Asutus: Kuuste kool 

Toimumise kuupäev: 23.11.2023 

Toimumise kellaaeg: 17.00 – 18.50 

Koosoleku läbiviija: Lenne Ojamets  

Protokollija: Sille Kivimaa 

Osalesid: Marge Aasajärv, Egle Haljassaar, Sille Kivimaa, Inga Kurgjärv, Getriin Leesik, Kreete Meus, 

Lauri Põder, Kaili Roio 

Puudusid: Meriliis Kuuslap, Lauri Juhan Liivamägi 

Kutsutud: õppealajuhataja Ene Rooma, direktor Lenne Ojamets 

 

Päevakord: 

1. Protokollija valimine 

2. Hoolekogu ülesannete tutvustus 

3. Koosolekute ajakava koostamine 

4. Ettepanekud kooli uude õppekavasse 

5. Lasteaia toidupäeva maksumuse otsustamine 

6. Kohapeal algatatud küsimused 

 

1. Protokollija valimine 

Protokollija kandidaadiks esitatakse Sille Kivimaa.  

Toimub hääletus, kõik poolt.  

OTSUS: Protokollijaks on määratud Sille Kivimaa. 

 

2. Hoolekogu ülesannete tutvustus 

Direktor Lenne Ojamets ja varasemad hoolekogu liikmed teevad ülevaate hoolekogu ülesannetest ja 

rollist. Üldine arutelu varasemate käsitletud teemade kohta.  

 

3. Koosolekute ajakava koostamine 

2023/2024 õa hoolekogu tulevaste koosolekute toimumisajad määratakse järgnevalt: 

N 18.01.2024 kell 17:00 
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N 18.04.2024 kell 17:00 

N 22.08.2024 kell 17:00 

 

4. Ettepanekud kooli uude õppekavasse 

Direktor teeb ettepaneku hoolekogule pakkuda välja teemasid, mida sisse kirjutada kooli uude 

õppekavasse. Teemad oleksid soovituslikult seotud piirkonna eripäraga ja soodustaksid koostööd 

kohaliku kogukonnaga. Mõtteid oodatakse kuni 11.01.2024 Hoolekoguga jagatud Google Docs 

dokumenti: "Ettepanekud kooli uude õppekavasse“.  

 

5. Lasteaia toidupäeva maksumuse otsustamine 

Üldise hinnatõusu valguses ja sooviga pakkuda lastele mitmekesisemat toitu, on tekkinud vajadus tõsta 

uuest aastast lasteaia toiduraha 30 sendi võrra. Toidukordade maksumus oleks seega hommikusöök 

0,55 eurot, lõunasöök 1,10 eurot, oode 0,55 eurot.  

Toimub hääletus, kõik poolt.  

OTSUS: Tõsta alates 01.01.2024 lasteaia ühe päeva toiduraha maksumuseks 2,20 eurot.   

 

6. Kohapeal algatatud küsimused 

6.1 Hoolekogu panus 2. advendi tähistamisel 

Traditsiooni kohaselt tähistatakse Kuuste koolimajas 2.adventi ühise ürituse ja laadaga (sel aastal 

10.12.2023). Oodatakse hoolekogu poolt aktiivset osalemist laadal näiteks endavalmistatud küpsetiste, 

käsitöö või muuga. Kogutud raha suunatakse lastele mõne toreda tegevuse pakkumiseks (nt 

teatrietendus, väljasõit jm).  

Osalus tuleks registreerida hiljemalt 1.12.2023 Hoolekoguga jagatud advendi laada registreerimislehe 

kaudu.  

 

6.2 Huvitegevuste valik 

Lapsevanemad sooviksid suuremat valikut kodulähedasi huvitegevusi/ringe. Senised takistused: 

olemasolevad õpetajad on suure töökoormusega ning neil ei ole võimalik rohkem ringe juhendada; 

laste huvi (ka olemasolevate) huviringide vastu kipub vaibuma; tasuliste ringide puhul ei pruugi 

osalejate arv olla nii suur, et tagada mõistlikku osalustasu.  

Kool uurib võimaluse kohta pakkuda huviringe koostöös noortekeskusega (kooli ruumides).  

 

6.3 Arutelu kergliiklusteede puudumise ja ohtliku maanteeületuse teemal. 

Probleem on teada ja korduvalt tõstatatud, hetkel ilma positiivse lahenduseta.  
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6.4 Laste mänguväljaku kasutamine  

Õhtustel aegadel (lasteaia lahtiolekuajal) kasutamiseks on käimas arutelud valgustuse paigaldamiseks. 

Hetkel ei ole plaanis mänguväljakut muuta avalikult kasutatavaks, sest vallaga puuduvad kokkulepped 

selle ohutuse tagamise ja vastutamise osas. Kooli direktor ei saa vastutada avalikult kasutatava 

mänguväljaku eest ning tagada, et lasteaialastel oleks sellisel väljakul igapäevaselt ohutu ja turvaline 

viibida.  

Avaliku mänguväljaku rajamiseks mõelda kohaliku kogukonna, korteriühistute/seltside jm 

omaalgatusele, kaaluda võimalusi taotleda projektirahasid, annetusi ettevõtetelt vms.  

 

6.5 Piirkonnakoolide kadumine 

Kambja valla soov kaotada ära nö piirkonnakoolid, mistõttu võib suureneda mujalt piirkondadest pärit 

laste arv, sh hariduslike erivajadustega laste, keda soovitakse tuua üle Kuuste kooli. Arutelu kooli 

võimekuse üle uusi lapsi vastu võtta, tulevikus võib vaja minna Hoolekogu seisukohta sellel teemal.  

 

Koosoleku läbiviija:        Koosoleku protokollija: 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Lenne Ojamets        Sille Kivimaa 

 


